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Jestliže čtete Kosmonoský zpravodaj aspoň trochu pozorně, neuniklo vám, že nezanedbatelná
část stěžejního článku červnového čísla byla věnována tématu (dřívějšího) parkování tajemníka
města soukromým autem na parkovacím místě vyhrazeném pro úřad. Zastupitel a předseda
reakční rady zpravodaje PharmDr. Eduard Masarčík má toto téma jako jedno ze svých nosných
již snad půl roku. Za dobu, po kterou zde tajemníkovo auto parkovávalo, mu chce zpětně
vyměřit poplatek za vyhrazení trvalého parkovacího místa.

      

Že je to jen součást trvalého Masarčíkova boje proti tajemníkovi (potažmo starostovi), je přímým
účastníkům jeho vystoupení jasné. Většina zastupitelů chápe, že chtít vyměřit poplatek za
vyhrazení trvalého parkovacího místa za místo, které je určené pro městský úřad je nesmysl,
navíc když toto místo tajemníkovi přidělil sám starosta města. Nemyslím si navíc, že toto je
téma na zastupitelstvo. Svůj účel - tedy publicitu - ale splňuje. A lidé, kteří si s těmito a
podobnými nešvary chodí postěžovat namísto do kostela do zdravotnických zařízení, chtějí
vidět, jak je s jejich bezesporu dobře míněným oznámením naloženo. A první stránka v
novinách a desítky minut života účastníků několika jednání zastupitelstva je přeci důkazem, že
někdo tyto nešvary řeší. Jako by město, vedení, úředníci, zastupitelé, neměli k řešení žádné
jiné problémy.

  

Přesto se toto téma jako bumerang vrací - a vracet se bude do doby, než se na tajemníka
podaří najít něco jiného, nebo než se najde jiný terč. Říjen se blíží.
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